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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over smeergelden
bij verwijzing naar een
orthodontiecentrum en de kwaliteit
van orthodontie. (Ingezonden
28 december 2009)

1
Wat is uw reactie op het gegeven dat
het Orthodontiecentrum Da Vinci te
Amsterdam 50 euro smeergeld
aanbiedt als tandartsen patiënten
naar hen door verwijzen?1

2
Is dit wettelijk toegestaan? Zo nee,
hoe gaat u dit dan voorkomen? Wat is
uw morele oordeel hierover? Is hier
geen sprake van ongeoorloofde
omkoping van de verwijzer?

3
Is u bekend in welke mate dit elders
in het land voorkomt?

4
Erkent u dat orthodontie een
specialisme is in de tandheelkunde
vanaf de jaren vijftig van de vorige
eeuw?

5
Is u bekend hoeveel tandartsen
zonder de specialistische opleiding
tot orthodontie te hebben gevolgd
toch orthodontische behandelingen
verrichten? Is er ooit vergelijkend
onderzoek gedaan naar
orthodontische behandelingen door
tandartsen die gespecialiseerd zijn in

de orthodontie en tandartsen die daar
niet in zijn gespecialiseerd in
Nederland? Bent u bereid dit te
onderzoeken en de kwaliteit van
handelen te beoordelen bij niet in
orthodontie gespecialiseerde
tandartsen?

6
Hoe borgt de Inspectie voor de
Gezondheidszorg (IGZ) de kwaliteit
van orthodontische behandelingen,
aangezien een groot gedeelte van de
orthodontische behandelingen tot de
niet verzekerde of niet aanvullend
verzekerde zorg behoort en daar door
zorgverzekeraars geen controle op
wordt uitgeoefend?

7
Hoe groot acht u het risico dat
patiënten om financiële redenen de
goedkoopste behandelaar kiest, maar
die daardoor mogelijk onvoldoende
kwaliteit levert? Kunt u dit toelichten?

8
Wat is uw oordeel over het feit dat
niet gespecialiseerde tandartsen wel
tot 17% hogere tarieven mogen
vragen dan gespecialiseerde
orthodontisten terwijl het toch in de
rede ligt dat specialisten vanwege
kwalitatieve aspecten een hoger tarief
mogen vragen dan niet-specialisten?2

9
Bent u van plan in het kader van de
marktwerking de tarieven voor
orthodontie gelijk te trekken
onafhankelijk van diegene die de
orthodontische behandeling verricht?

Zo ja, zal dit niet leiden tot een daling
van de kwaliteit van de aangeboden
orthodontische behandelingen,
kwaliteit kost toch geld, ook in de
zorg?

10
Vindt u niet dat naast de
beroepsgroep de overheid een taak
heeft om het specialisme orthodontie
te bewaken en te voorkomen dat niet
bekwame tandartsen orthodontische
behandelingen verrichten? Zo nee,
waarom niet?

1 Gegevens onderhands verstrekt aan
bewindspersoon.
2 Evaluatie Wet marktordening
gezondheidszorg. Kamerstuk 29 689, nr. 282.
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